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W zwi1zku z wniesion4 przez Pana interpelacj4 migdzysesyjn4 w sprawie

zamontowania sygnalizacji Swietlnej na przej3ciu dla pieszych na ul. Wojska Polskiego przy
Publicznej Szkole Podstawowej im. ks. Jana Dlugosza,uprzejmie informujg, ze sprawa zostaNa

om6wiona na ostatnim posiedzeniu Komisji ds. Bezpieczeristwa Ruchu Drogowego. Z uwagi
na zastosowane w tym miejscu wzqdzenie bezpieczeristwa ruchu drogowego w postaci

wyniesionego przejScia dla pieszych, stanowiEcy element uspokajaj4cy ruch i dajqcy
moZliwoSd bezpiecznego przejScia przez jezdnte, Komisja zaopiniowala wprowadzenie
sygnalizacji Swietlnej negatywnie. W zvi4zku z povryhsrym, organizacja ruchu na

wspomnianym przejSciu dla pieszych pozostaniebez zmian.

Otrrymuj4 do wiadomoSci:

l. Biuro Rady Miasta
2. Wydzial Org. Prawny i Kadr
3. a/a.

Sprawq prowadzi: Blaiej Sekretarski
Podinspekor ds. zarzqdzania ruchem.
E-mail: bsekretarski@um.wloclawek.pl


